HOLY MOSES – Bio 2023 Englisch:

2023 will mark the final chapter in the long history of Germany’s legendary Thrash Metal act HOLY MOSES, celebrated with the bands upcoming new studio album “Invisible Queen” and a last run of live shows. “I joined Holy Moses in December 1981 and that profoundly changed the path I was meant to take in life. Our first album in 1986 was called “Queen Of Siam” and now to round things off, my final album with Holy Moses in 2023 will carry the title “Invisible Queen””, reveals vocalist Sabina Classen and adds: “After 42 eventful years and after so many awesome albums, fantastic shows and incredible experiences, the time to write the last chapter of Holy Moses has arrived. And we are pleased to see this happen via Fireflash Records with the release of our 12th studio album “Invisible Queen”.”
 
HOLY MOSES are a household name within the international metal scene. Their multi-faceted thrash metal, front-woman Sabina Classen’s charismatic voice and their unique mix of traditional attitude and experimental evolvement have been instrumental in establishing the band as a well-known and reliable entity since the beginning of their career in the early 1980’s. With classics like “Finished With The Dogs” (1987), “The New Machine Of Liechtenstein” (1989), “World Chaos” (1990) or “Terminal Terror” (1991), HOLY MOSES wrote metal history.

“Throughout the year 2023 we will be busy promoting “Invisible Queen” and playing a last run of shows with full intensity. We look forward to seeing you join the ride”, comments Sabina Classen, who just finished the recordings of their upcoming and final studio record. "Invisible Queen" is set to be released on April, 14th 2023 via Fireflash Records and distributed worldwide by Warner/ADA.  
 
“Holy Moses have never released standard thrash songs, and we never will,” Sabina Classen explains with some pride. “We write songs which we like ourselves and don’t compromise in terms of trends and concessions to wrong expectations. We don’t have to please everybody, we’re our own brand, we have our own sound, which includes the occasional odd beat, technically demanding passages and unusual chord structures as well as interesting lyrics which deal with the dark side of people and their minds.”
 
Tracklist “Invisible Queen”
01. Downfall Of Mankind
02. Cult Of The Machine
03. Order Out Of Chaos
04. Invisible Queen
05. Alternative Reality
06. The New Norm
07. Visions In Red
08. Outcasts
09. Forces Great And Hidden
10. Too Far Gone
11. Depersonalized
12. Through The Veils Of Sleep
 
HOLY MOSES online:
https://www.facebook.com/official.holy.moses
https://www.instagram.com/holy.moses.official
https://open.spotify.com/artist/7jcSmabVYrhiPf8mY1P0OV
 



HOLY MOSES – Bio 2023 Deutsch:

Das kommende Jahr 2023 wird das letzte Kapitel in der langen Geschichte der legendären deutschen Thrash-Metal-Band HOLY MOSES markieren, das mit dem kommenden neuen Studioalbum „Invisible Queen“ und einer letzten Reihe von Live-Shows gefeiert wird. „Ich bin im Dezember 1981 zu Holy Moses gestoßen und das hat den Weg, den ich in meinem Leben gehen sollte, grundlegend verändert. Unser erstes Album im Jahr 1986 hieß „Queen Of Siam“ und nun, um die Sache abzurunden, wird mein letztes Album mit Holy Moses im Jahr 2023 den Titel „Invisible Queen“ tragen“, verrät Sängerin Sabina Classen und ergänzt: „Nach 42 ereignisreichen Jahren und nach so vielen großartigen Alben, fantastischen Shows und unglaublichen Erlebnissen ist die Zeit gekommen, das letzte Kapitel von Holy Moses zu schreiben. Und wir freuen uns, dass dies über Fireflash Records mit der Veröffentlichung unseres 12. Studioalbums „Invisible Queen“ geschieht.“

HOLY MOSES sind in der internationalen Metalszene eine feste Institution. Ihr facettenreicher Thrash Metal, die charismatische Stimme von Frontfrau Sabina Classen sowie die Mischung aus traditionellen Attitüden und experimenteller Weiterentwicklung haben die Band seit den frühen Achtzigern zu einer festen Größe werden lassen. Mit Klassikern wie „Finished With The Dogs“ (1987), „The New Machine Of Liechtenstein“ (1989), „World Chaos“ (1990) oder „Terminal Terror“ (1991) schrieben HOLY MOSES Metalgeschichte.

„Das ganze Jahr 2023 über werden wir damit beschäftigt sein, „Invisible Queen“ zu promoten und eine letzte Reihe von Shows mit voller Intensität zu spielen. Wir freuen uns darauf, euch dabei zu sehen“, kommentiert Sabina Classen, die gerade die Aufnahmen zu ihrem kommenden und letzten Studioalbum abgeschlossen hat. „Invisible Queen“ wird am 14. April 2023 über Fireflash Records veröffentlicht und weltweit von Warner/ADA vertrieben.  

„Bei Holy Moses hat es noch nie Standard-Thrash-Songs gegeben und es wird sie auch niemals geben“, erklärt Sabina Classen mit berechtigtem Stolz. „Wir schreiben Songs, die uns selbst gefallen und machen keine Kompromisse an Trends oder Zugeständnisse an falsche Erwartungen. Wir müssen nicht jedem gefallen, wir sind unsere eigene Marke, haben unseren eigenen Sound, dazu gehören krumme Takte, technisch anspruchsvolle Passagen und ungewöhnliche Akkordstrukturen ebenso wie interessante Texte, die sich mit den Schattenseiten der Menschen oder der menschlichen Psyche beschäftigen.“
 
Tracklist „Invisible Queen“ 
01. Downfall Of Mankind
02. Cult Of The Machine
03. Order Out Of Chaos
04. Invisible Queen
05. Alternative Reality
06. The New Norm
07. Visions In Red
08. Outcasts
09. Forces Great And Hidden
10. Too Far Gone
11. Depersonalized
12. Through The Veils Of Sleep
 
HOLY MOSES online:
https://www.facebook.com/official.holy.moses
https://www.instagram.com/holy.moses.official
https://open.spotify.com/artist/7jcSmabVYrhiPf8mY1P0OV
